
Zápis

z veřejného zasedání Osadního výboru Hýlov ze dne 29. dubna 2016 

Přítomni: Jan Czernín, Jan Hůla, Jitka Prokopová, Jaroslav Varga 

Omluveni: Jitka Návratová 

Občané: dle prezenční listiny

Program: 

1. Informace k studii dopravy města Klimkovic

2. Komise dopravy a bezpečnosti Rady města Klimkovic

3. Sousedská společná večeře -  6. 5. 2016 v 17.00 h, Penzion U Hasičů

4. Doplnění členů osadního výboru

5. Diskuse k požadavkům na investice

6. Různé  -  úspory  v  oblasti  energie,  popelnice,  pro  zahrádkáře  informace  o  úspoře  vody,
peněz /Hydrogel/

7. Usnesení osadního výboru (náměty, připomínky a požadavky pro vedení města) - předá paní
Chlebovská

Ad 1)  Studie dopravy Klimkovic, dopravní situace v oblasti působnosti Osadního výboru Hýlov

Osadní výbor seznámil občany s dopravní studií a s průběhem jednání s vedením města za
poslední rok. 

Připomínky občanů:

 vybudovat  přenosná  svodidla  v  zatáčce  "U  Obrázku",  která  by  oddělila  vozovku
a chodník v délce alespoň 50 metrů dle dohody

  zpomalovací nástřik vozovky formou zpomalovacích čar - bílá barva

  navazující nástřik vozovky červenou barvou 

 investice  obrubníků  -  v  minulosti  přislíbeno  od  zastávky  "Na  Kopci"  směrem  do
Klimkovic po levé straně po dům pana Kozelského

 vybudovat vpustě na dešťovou vodu na hlavní silnici - před nebo současně s opravou
vozovky - minimálně od zatáčku "U Obrázku" až po restauraci "U Hasičů"

 zrealizovat v úseku od "Lípy" po sanatoria fotopast

 vyřešit  závažnou  situaci  stékání  vody  a  štěrku  z  pozemku  města  v  zatáčce  "U
Obrázku". 

Ad 2)   Komise dopravy a bezpečnosti Rady města Klimkovic

Osadní výbor seznámil občany s usnesením rady města, kterým rada odložila jmenování člena
komise z důvodu "zjištění informací o profesním zaměření navrhovaného člena".

Připomínky občanů:



 občané nadále trvají na jmenování minimálně jednoho člena komise za Hýlov, a to
proto, aby nebyla opomíjena bezpečnost městské části Hýlov.

Ad 3)  Sousedská společná večeře -  6. 5. 2016 v 17.00 h,  Penzion U Hasičů

Občané byli osadním výborem pozvání na společnou večeři - viz pozvánka roznesená do domovních
schránek občanů.

Ad 4) Doplnění členů osadního výboru

Osadní výbor vyzval k aktivitě - doplnění členů - zatím bez reakce.

Ad 5) Požadavky na investice

Osadní  výbor  seznámil  občany  s  dopisem  Ing.  Václava  Šimíčka  (vedoucího  hospodářsko-
technického  odboru  městského  úřadu),  v němž  je  uvedeno,  že  pro  Hýlov  jsou  plánovány  tyto
investiční akce:
- ČOV Hýlov rekonstrukce (projekt)             200 000 Kč 
- Hýlov - přechod u penzionu U Hasičů       150 000 Kč

Připomínky občanů:

 občané byli překvapeni, že v rozpočtu investic není 200 000 Kč na obrubníky - za rok
2015

 dotaz občanů proč se nesnížil koeficient daně z nemovitosti, když bylo slíbeno, že to
bude na jeden rok. Kdy k tomu dojde?

 řešit nájezdový rádius u zastávky Penzionu U Hasičů ve směru na Klimkovice

             

Ad 6) Různé 

 Dotaz jak to je v případě výpadku elektrické energie, zda bude vždy zajištěn přísun vody? 
 Osadní výbor informoval, že zástupci města dlouhodobě neřeší požadavky občanů ze zápisů

OV Hýlov a že již na několika posledních zasedáních zastupitelstva města bylo předsedkyní
osadního výboru žádáno o nápravu. 

 OV Hýlov  žádá o odpovědi  na  všechny vznesené dotazy  odeslané paní  Alici  Chlebovské -
odpovědi ať pozitivní či negativní doručit nejpozději do měsíce, tj. do 10. 6. 2016, tak, aby
osadní výbor  mohl občany informovat na červnovém setkání.

 Jak  bude  řešen  svoz  bioodpadu  z  naší  lokality,  návrhy  občanů  buď  společný  odvoz
kontejnerem  na bioodpad, nebo individuální popelnice pro jednotlivce dle potřeby, stejně
jako v Ostravě.

o občané  kritizují  systém odvozu  odpadů u  občanů nad  70  let,  kdy  je  sice
snížena cena  na  900 Kč,  ale  odpad je  odvážen pouze 1x  měsíčně,  což je
považováno za nehygienické

o občané sdělili, že v případě, kdy není popelnice naplněna, zaměstnanci OZO
popelnici nevysypou;  osadní výbor navrhuje zveřejnit článek ve Zpravodaji
města  Klimkovic,  v němž  by  bylo  uvedeno,  že  se  v tomto  případě   mají
občané obrátit na vedoucího Technické správy města - pana Milana Glomba,
tel. č. 556 420 580 

 Zajistit ořez dřevin na pozemku města viz pozemek u "rybníku", přes který vede elektrické
vedení, neboť dřeviny způsobují výpadek proudu.

 Požadavek občanů - dát do rozpočtu finance ve výši cca 500,- Kč na akci "čarodějnice".



 Prověřit jak je to s komunikací ul. U Lesa - jezdí se údajně po soukromém pozemku, prověřit
vedení elektrické energie.

Ad 7) Usnesení  Osadního výboru Hýlov ze dne 29. 4. 2016 a sousedského setkání ze dne 6. 5. 2016: 

Osadní výbor Hýlov (dále jen OV Hýlov) se usnesl a žádá tímto paní Alici Chlebovskou, aby předložila
na nejbližší schůzi rady města, příp. zasedání zastupitelstva města, níže uvedené body a informovala
osadní výbor o výsledku jejich projednání. Jedná se o následující: 

k bodu 1)  Studie dopravy Klimkovice, dopravní situace v oblasti působnosti Osadního výboru Hýlov

            Občané požadují "Studii" doplnit  o následující připomínky:

1. vybudovat  přenosná  svodidla  v  zatáčce  "U  Obrázku",  která  by  oddělila  vozovku
a chodník v délce alespoň 50 metrů dle dohody 

2. zpomalovací nástřik vozovky formou zpomalovacích čar - bílá barva 

3. navazující nástřik vozovky červenou barvou 

4. investice  obrubníků  -  v  minulosti  přislíbeno  od  zastávky  "Na  Kopci"  směrem  do
Klimkovic po levé straně po dům pana Kozelského

5. vybudovat vpustě na dešťovou vodu na hlavní silnici - před nebo současně s opravou
vozovky - minimálně od zatáčku "U Obrázku" až po restauraci "U Hasičů"

6. zrealizovat v úseku od "Lípy" po sanatoria fotopast

7. vyřešit závažnou situaci stékání vody a štěrku z pozemku města v zatáčce "U Obrázku"

k bodu 2)   Komise dopravy a bezpečnosti Rady města Klimkovic

1. Občané nadále trvají na jmenování minimálně jednoho člena komise za Hýlov, a to
proto, aby nebyla opomíjena bezpečnost městské části Hýlov.

k bodu 5)   Požadavky na investice

         Občané požadují:

1. Do financí na investice zařadit z loňského roku částku 200 000 Kč na obrubníky -  bylo
slíbeno v souvislosti s opravou vozovky - viz minulý zápis OV Hýlov.

2. Podat vysvětlení občanům proč se nesnížil  koeficient daně z nemovitosti,  když bylo
slíbeno, že to bude na jeden rok. Kdy k tomu dojde?

3. Podat vysvětlení, zda se bude řešit v budoucnu nájezdový rádius u zastávky Penzionu
U Hasičů ve směru na Klimkovice.

k bodu 6) Různé 

1. Občané žádají stanovisko k řešení svozu bioodpadu z naší lokality. Návrhy občanů: buď
společný odvoz kontejnerem na bioodpad, nebo individuální popelnice pro jednotlivce
dle potřeby stejně jako v Ostravě.

2. Občané požadují stanovisko k řešení systému odvozu odpadů u občanů nad 70 let, kdy je
sice snížena cena na 900 Kč, ale odpad je odvážen pouze 1x měsíčně, což občané kritizují
a považují za nehygienické.



3. Občané  vznesli  dotaz,  jak  postupovat  v  případě,  kdy  zaměstnanci  OZA  nevysypou
popelnici,  která není zcela naplněná. OV Hýlov navrhuje zveřejnit článek ve Zpravodaji
města  Klimkovic,  v němž  by  bylo  uvedeno,  že  se  v tomto  případě  mají  obrátit  na
vedoucího Technické správy města pana Milana Glomba, tel. ............... 

4. Občané požadují zajistit ořez dřevin na pozemku města viz pozemek u "rybníku", přes nějž
vede elektrické vedení - stížnost občanů, že dřeviny způsobují výpadek proudu. Bližší info
případně u pana Jaroslava Vargy.

5. Občané  požadují  vyjádření   jak  je  to  s komunikací  ul.   U  Lesa  -  jezdí  se  údajně  po
soukromém pozemku, prověřit vedení elektrické energie v této cestě.

6. Osadní  výbor  Hýlov  žádá  DŮRAZNĚ  o  odpovědi  na  všechny  vznesené  dotazy  nejen
Z TOHOTO ZÁPISU, ale taktéž z předchozích zápisů a mailů, které byly odeslány paní
Chlebovské k řešení. Požaduje odpovědi konkrétní, závazné, ať již pozitivní či negativní,
a to nejpozději do měsíce, tj. do 10. 6. 2016, aby osadní výbor mohl občany informovat
na červnovém setkání. 

            

Zapsal: Jaroslav Varga


